
Als eigenaar van de Raad van Buiten, ben ik dagelijks bezig om mensen met elkaar te 

verbinden en hen te inspireren. In mijn werk gaat het om hoogopgeleide jonge professionals 

die ik loslaat op vraagstukken die in de bestuurskamers op de agenda staan. Hiermee 

verbind ik deze jonge mensen met directies van organisaties uit diverse branches. Het 

resultaat is dat beide partijen worden uitgedaagd om op een andere manier naar 

onderwerpen te kijken, dat iedereen wordt geïnspireerd door het geluid van de ander en tot 

slot dat het gegarandeerd nieuwe inzichten oplevert waar een directie mee verder kan. 

Ik geloof heilig in de kracht van het bundelen van kennis en inzichten. Daarom ben ik ook al 

jaren lid van De Maatschappij en heb ik me als voorzitter de afgelopen 6,5 jaar met veel 

energie ingezet in het Haagse. 

Het gedachtengoed van onze vereniging is te mooi om daar niet veel meer mee te doen. Dat 

is ook precies de reden waarom ik graag wil toetreden tot het Landelijk Bestuur. Ondanks 

dat de uitdagingen die er liggen niet gering zijn, ben ik er van overtuigd dat we met de 

positieve energie die in het nieuwe bestuur aanwezig is, tot nieuwe inzichten en initiatieven 

kunnen komen. En daar lever ik graag een bijdrage aan. 

Hans van der Eerden 


